

## **DATA PRIVACY NOTICE FOR JOB APPLICANTS**

In creating your account and submitting this job application, you are providing personal data to Imerys, a Limited Liability Company (Société Anonyme) with a Board of Directors, having its registered office at 43 quai de Grenelle, 75015 Paris, and registered in the Paris Trade and Companies Register under number 562 008 151 (acting as the Data Controller).

Such personal data are processed by Imerys on the basis of precontractual measures for the purpose of the management of the recruitment process (including for the recruitment to other job offers than the ones you have applied to and for the creation of a database of applicants with the aim to inform you about further jobs matching your profile). Unless your job application is successful, Imerys will retain your personal data for a 2-year period from the date of job application or if applicable, our latest contact. If your job application is successful, your personal data will then be processed by Imerys according to our Internal Employee Data Privacy Notice.

The data submitted may be sent to all Imerys Group entities (<https://www.imerys.com/imerys-group>) within and outside of the European Economic Area (EEA) for the purpose of the management of the recruitment process.

Any transfer of your data to a country which does not ensure an adequate level of protection equivalent to the one applied in the EEA (like the USA) shall be done pursuant to standard contractual clauses of the EU Commission or by any other means recognized by the European Regulation 2016/79 of 27 April 2016 relating to the protection of individuals with regard to the processing of personal data and the free movement of such data ("GDPR").

You have the following rights on your personal data:

- The right to access
- The right to rectification
- The right to erasure
- The right to restrict processing
- The right to object to processing

- The right to data portability
- The right to bring a complaint before a national supervisory authority. Please note that your exercise of these rights may legally be subject to certain exceptions or conditions.

If you would like to exercise any of these rights, you may contact us via email: [dpo@imerys.com](mailto:dpo@imerys.com). In such a case, Imerys has one (1) month to respond to you, unless your request is complex or you make several requests in which case Imerys may require up to three (3) months to respond.

## **NOTICE D'INFORMATION D'IMERYS**

### **SUR LES DONNÉES PERSONNELLES DES CANDIDATS AU RECRUTEMENT**

En créant votre compte et en soumettant cette candidature, vous fournissez des données personnelles à Imerys, Société Anonyme à Conseil d'Administration, ayant son siège social au 43 quai de Grenelle, 75015 Paris, et immatriculée au Registre du Commerce et des Sociétés sous le numéro 562 008 151 (agissant en tant que responsable du traitement).

Ces données personnelles sont traitées par Imerys sur la base de mesures précontractuelles aux fins de la gestion du processus de recrutement (y compris pour le recrutement à d'autres offres d'emploi que celles auxquelles vous avez postulé et pour la création d'une base de données de candidats dans le but de vous informer sur d'autres emplois correspondant à votre profil). Sauf si votre candidature est retenue, Imerys conservera vos données personnelles pendant une durée de 2 ans à compter de la date de candidature ou, le cas échéant, de notre dernier contact. Si votre candidature est retenue, vos données personnelles seront alors traitées par Imerys conformément à notre Notice d'information sur les données personnelles des employés d'Imerys.

Les données transmises pourront être communiquées à toutes les entités du Groupe Imerys (<https://www.imerys.com/imerys-group>) à l'intérieur et à l'extérieur de l'Espace Economique Européen (EEE) aux fins de la gestion du processus de recrutement.

Tout transfert de vos données vers un pays qui n'assure pas un niveau de protection adéquat équivalent à celui appliqué dans l'EEE (comme les États-Unis) sera effectué conformément aux clauses contractuelles types de la Commission européenne ou par tout autre moyen reconnu par la Règlement européen 2016/79 du 27 avril 2016 relatif à la protection des personnes physiques à l'égard du traitement des données à caractère personnel et à la libre circulation de ces données (« RGPD »).

Vous disposez des droits suivants sur vos données personnelles :

- Le droit d'accès
- Le droit de rectification
- Le droit à l'effacement
- Le droit de limiter le traitement
- Le droit de s'opposer au traitement

- Le droit à la portabilité des données
- Le droit de porter plainte devant une autorité nationale de contrôle. Veuillez noter que votre exercice de ces droits peut légalement être soumis à certaines exceptions ou conditions.

Si vous souhaitez exercer l'un de ces droits, vous pouvez nous contacter par e-mail : [dpo@imerys.com](mailto:dpo@imerys.com). Dans un tel cas, Imerys dispose d'un (1) mois pour vous répondre, sauf si votre demande est complexe ou si vous faites plusieurs demandes auquel cas Imerys peut mettre jusqu'à trois (3) mois pour vous répondre.